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  - Da budem sasvim iskrena, nisam čula ništa o tim promenama i   da JKP neće više biti naš.
Smatram da će đubre biti slabije i manje ažurno i odgovorno odnošeno nego do sada, jer kada
god Pančevci dođu da odnose smeće čeka se po par dana. Smatram da će se komunalna slika
zbog toga promeniti na gore, nažalost.
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